
Referat for kollegierådsmøde 
Den 27-01-2017 kl16.00 

 

1. Fremmødte 

Jonas, Amanda, Becky, Peter, Michael, Lasse H.C. 

 

2. Gæster 

1 gæst, som ønsker at være anonym 

3. Godkendelse af referater fra de sidste møder.  

Godkendt 

 

4. Post 

Lukket post 

Post fra motionsudvalget: Modtaget forretningsorden fra Motionsudvalget. 

Denne læses til næste møde. 

 

 

5. Nyt siden sidst  

Elektrolux kommer og installere snart alt der skal bruges for at beboerne kan se 

hvilke maskiner er tilgængelig på givet tidspunkt. 

Rådet har gennemført en ryste sammen tur. Dette blev betragtet som en succes. 

LAN: Der er blevet lavet plakater og billetter. Plakaterne er blevet hængt op på 

HCØ og de bliver hængt op på SDU i den nære fremtid. De hænger allerede på 

UCL og SDE.  

Hvis der er under 10, som deltager bliver begivenheden aflyst.  

 

6. Lukket punkt 

 

7. Lukket punkt 



 

 

8. FU 

FU ønsker at købe holdere til deres nye drinkskort. Ønsket er at lette presset som 

er foran baren så folk har tid til at kigge på hvad de kan købe før de står ved 

baren. I den forbindelse ønsker de også at laminere drinkskort. Holderne er en 

god idé, dog er der lidt frygt over at de nok bliver stjålet. Rådet mener at man skal 

nok købe en god stak for at sikre at have flere i baghånden når der sker svind. 

 

9. Forsikringer  

Peter bliver kontaktet af Kristiansdal når de har fået talt med 

forsikringsselskaberne.  

 

10. Hunde/husdyr forretnings orden. 

Jonas kommer med et udkast for forretningsordenen.  

 

11. Opdatering af Forretningsorden samt klage/dispensation søgnings 

vejledning.  

Der ønskes at kigge på forretningsordenen, hvor det skal munde ud i et udkast for 

de forskellige forretningsordener. Jonas, Peter og Michael vil gerne kigge 

nærmere på dette i februar. Der opfordres til, at alle rådsmedlemmer kommer 

med kommentarer omkring dem, for at lette arbejdsbyrden for dem der ønsker at 

arbejde det. 

 

12. Planlægning af næste mødetidspunkt. 

Onsdag d.8. kl 19:00 

13. evt.  

Der bliver bygget om bag baren. 


